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MØDE DATO 

24. januar 2021 
 

STED 

Høng Skole 

 
INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde mandag d. 24. januar fra 18-21 

Mødet startede med fælles ”julefrokost” fra Green Kitchen. 

 

Deltagere: Bo Christiansen, Katrine Hulebæk Larsen, Gitte Kallehauge, Thomas Olsbro, Maria 

Joensen, Brian Hyldig, Allan Mortensen, Louise Røngaard, Peter Brandt, Pernille Kjellberg, 

elevråd 

 

Afbud: Kristoffer Wellejus og Annika Carstens 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle B Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

19.00-19.30 Alle I Korte meddelelser 
 Elevråd 

Elevrådet (overbygningen) ønsker at komme ind i 

frikvartererne.  

 Pæd. Råd/skolemøder 

Der har været afholdt delrådsmøder. I 

grundskolen drøftes handlemuligheder i forhold til 

dårlig elevadfærd. Det arbejdes der videre med. I 

overbygningen har man haft samme drøftelse. Det 

lægger sig fint op ad skolebestyrelsens arbejde 

med den gode tone.  

 Medudvalg 

Intet møde 

 Formanden 

Invitation til dialogmøde med det nye Børn og 

Familie-udvalg d. 6. april. Skolebestyrelsen kan 

sende temaer til diskussion d. 9. februar. Bo er 

tovholder – input sendes til Bo senest d. 7. 

februar.  
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Skolebestyrelsen overvejer at invitere udvalget på 

besøg.  

En henvendelse til formanden vedr. den blændede 

dør i SFO.  

 Ledelsen 

Vikarmøde er afholdt (om inklusion og 

klasserumsledelse).  

Projektuge afholdt i overbygningen. Det gav 

mange vikartimer i grundskolen. 

Der er også afviklet terminsprøver. 

Der er langtidssyge lærere.  

Et dødsfald blandt lærerne i juleferien. De 

efterladte opgaver er dækket internt.  

Der deltog både elever og medarbejdere i 

begravelsen.  

 

19.30 – 19.50 Bo D Mobilpolitik – drøftelse af elevrådets forslag   

Eleverne i overbygningen ønsker sig at få mobilerne udleveret 

i spisepauserne. Delrådet i overbygningen ser, at eleverne er 

mere sociale med hinanden uden mobiler. De er også 

bekymrede for, at det kan give dobbeltkonflikter i løbet af 

dagen. Nogle lærere har talt med elever, der føler, at det er 

andre elever, der skaber behovet.  

Drøftelse.  

Skolebestyrelsen vurderer, at mobilpolitikken er så fleksibel, at 

den ikke ændres nu.   

Peter foreslår, at elevrådet kommer med forslag til alternative 

aktiviteter, som skolen kan investere i.  

19.50-20.10 PT I Tilsyn, trivsel og sundhedstiltag.   

Høng Skole har været i tilsyn siden 2017 pga. faglige 

resultater. I 2020 kom vi ud af det tilsyn, men blev udtaget til 

tilsyn på trivsel i stedet.  

Skolen har på foranledning fra UVM udarbejdet en 

redegørelse i forbindelse med ”Smertensbørn”.  

Men nu er vi kommet ud af tilsynet – og vi ligger over 

kommunens gennemsnit på de fleste parametre. Skolen har 

fejret det med hejst flag og morgenmad til medarbejderne. Det 

er resultatet af et stort arbejde, som nu har båret frugt. Det er vi 

superstolte af.  

Vi fortsætter arbejdet med de konsulenter, som vi har fået 

tildelt af STUK, så vi fortsat kan løfte på elevmotivation og 

mindre elevkedsomhed med udgangspunkt i relationsarbejdet.  

Der er ikke nogen, der har ønsket at tage ABC op. Men i stedet 

har vi lavet en aftale med DGI om to oplæg om mere 

bevægelse i undervisningen.  

I morgen afvikles kursus i afgangsprøven i dansk.  

Drøftelse af hvordan vi flasher vores gode resultater.  
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Der er også gang i vores læselyst-projekt sammen med 

biblioteket, som også skaber gode resultater.  

Der er desuden fokus på udvikling af arbejdet med vores 

ordblinde elever i forhold til afgangsprøven i læsning. 

Der har været kontakt til mulige forpagtere i forhold til 

skoleboden. Men vi har ikke hørt noget endnu.  

 

20.10-20.30 Bo  D Planlægning af forårets skolebestyrelsesvalg  

Der er skolebestyrelsesvalg til foråret. Der er 4 på valg i 

bestyrelsen. Vi afventer tidsplanen for valget.  

Drøftelse af ”historien om skolebestyrelsesarbejdet”. 

Punktet sættes på til næste møde.  

20.30-20.55 PT I/D Corona  

Der er massiv smitte på skolen, der startede i december. Der 

har været en kort hjemsendelse af eleverne. I dag var der 16 % 

fravær hos eleverne. Det er højt. Der er meget sygdom og 

selvisolation.  

Skolen har i januar uddelt selvtest og Falck tester også 2 dage 

om ugen.  

Der er både langtidsfravær, men også medarbejdere hjemme 

med corona. Derfor har overbygningens klasser haft timer, 

hvor de har fået stillet opgaver, som kunne laves hjemme. 

Aktiviteter aflyses pga. corona. 

Klasseadskillelsen er droppet – men kun udendørs. Der er 

stadig udeordning. 

Valgholdene er stadig på tværs af klasserne, da de skal til 

afgangsprøve. Nødundervisningen er ikke genbesluttet.  

Der er rigtig meget vikardækning i både overbygning og 

grundskole.  

Der er sat flere ressourcer på 5. årgang som to-lærer-ordninger. 

 

Drøftelse af problemerne omkring den meget vikardækning og 

kvaliteten af den. Ligeledes om opfølgning på trivsel og 

faglighed. 

  

Elevrådet melder ind at mange elever i overbygningen synes, 

at det er træls at være ude i alle pauser.  

Ledelsen drøfter det med sundhedstjenesten. 

 

Der er ønske om, at der indkøbes spillekort mv. til eleverne, 

når de må komme ind igen, så længe de er klassedelt i 

pauserne. Det vender elevrådet tilbage til Peter med.  

 

20.55-21.00 Alle I Evt.  

Peter har rykket for trafik-indsatserne.  
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Punkter til næste møde: 

• “historien om skolebestyrelsesarbejdet “ til valget (god tid) 

  


